
   
ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS

TARYBA

ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 7 POSĖDŽIO PROTOKOLAS

2023 m. rugsėjo 29 d. Nr. T2-10

Šilalė

Posėdis įvyko 2023-09-28 10.00 – 14.30 val. (Savivaldybės posėdžių salėje).

Posėdžio pirmininkas – Tadas Bartkus.

Posėdžio sekretorė – Sandra Balčienė.

Į rajono Savivaldybės tarybą išrinkti 25 nariai. Posėdyje dalyvavo 23 Tarybos nariai

(sąrašas pridedamas). Nedalyvavo – Valdemaras Jasevičius, Vytautas Jucius.

Posėdyje dalyvavo 13 kviestųjų asmenų (sąrašas pridedamas).

Tadas Bartkus informavo, jog balsavimas vyks per elektroninio balsavimo sistemą, jei

iškiltų techninių kliūčių siūloma išrinkti Balsų skaičiavimo komisiją, į kurią siūlomi Rima

Norvilienė, Rimantas Rimkus, Tadas Sadauskis (pirmininkas).

Tarybos nariai vienbalsiai pritarė vardinio balsavimo komisijos sudėčiai.

Darbotvarkė Tarybos nariams pateikta.

DARBOTVARKĖ:

1. Dėl pavedimo derinti dokumentų ir bylų apskaitos dokumentus ir dokumentacijos

planus.

Pranešėjas Tadas Bartkus.

2. Dėl Šilalės rajono savivaldybės vardu sudaromų sutarčių pasirašymo tvarkos aprašo

patvirtinimo.

Pranešėjas Artūras Mikalauskas.

3. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. vasario 2 d. sprendimo Nr. T1-2

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2023–2025 metų strateginio veiklos plano patvirtinimo“

pakeitimo.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė.

4. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. vasario 2 d. sprendimo Nr. T1-3

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2023 metų biudžeto patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė.

5. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. birželio 1 d. sprendimo Nr. T1-120

„Dėl leidimo imti ilgalaikę paskolą investiciniams projektams finansuoti“ pakeitimo.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė.

6. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. rugsėjo 29 d. sprendimo Nr. T1-219

„Dėl didžiausio leistino etatų skaičiaus biudžetinėse įstaigose nustatymo“ pakeitimo.

Pranešėja Danuolė Vėlavičiutė.

7. Dėl įsipareigojimo skirti lėšas sporto klubui „Šilalės lūšis“.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė.

8. Dėl elektromobilių įkrovimo stotelės projektavimo ir rangos darbų paslaugos

pirkimo. 

Pranešėjas Justas Stankevičius.

Elektroninio dokumento nuorašas
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9. Dėl leidimo vykdyti rangos darbų paslaugos pirkimą.

Pranešėjas Justas Stankevičius.

10. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. kovo 30 d. sprendimo Nr. T1-35

„Dėl Kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo lėšų, skirtų Šilalės rajono savivaldybės

vietinės reikšmės keliams (gatvėms) tiesti, rekonstruoti, taisyti (remontuoti), prižiūrėti ir saugaus

eismo sąlygoms užtikrinti, 2023 metų objektų sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėjas Justas Stankevičius.

11. Dėl pritarimo įgyvendinti projektą „Gamtos ir kultūros objektų pritaikymas

lankymui Šilalės rajono savivaldybėje“ ir lėšų skyrimo.

Pranešėja Vaida Pundinienė.

12. Dėl pritarimo viešajai įstaigai ,,Žaliasis regionas“ įgyvendinti projektą ,,Skatinimo

priemonių investuoti sudarymas Tauragė+ FZ ir pramoninių teritorijų infrastruktūros plėtra

Jurbarko mieste“ ir lėšų skyrimo.

Pranešėja Vaida Pundinienė.

13. Dėl pritarimo viešajai įstaigai „Žaliasis regionas“ įgyvendinti projektą „Skatinimo

priemonių keliauti Tauragės regione parengimas ir įgyvendinimas bei turizmo vartų įrengimas“

ir lėšų skyrimo.

Pranešėja Vaida Pundinienė.

14. Dėl pritarimo Požerės kaimo bendruomenės rengiamam projektui ir lėšų skyrimo.

Pranešėja Vaida Pundinienė.

15. Dėl socialinės globos kainų viešojoje įstaigoje Kaltinėnų pirminės sveikatos

priežiūros centre patvirtinimo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

16. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. kovo 25 d. sprendimo Nr. T1-86

„Dėl Piniginės socialinės paramos nepasiturintiems Šilalės rajono gyventojams teikimo tvarkos

aprašo patvirtinimo“ pakeitimo. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

17. Dėl vidutinių kuro kainų, taikomų būsto šildymo ir karšto vandens išlaidų

kompensacijoms apskaičiuoti, patvirtinimo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

18. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2015 m. rugsėjo 24 d. sprendimo Nr. T1-

229 „Dėl prekybos alkoholiniais gėrimais ribojimo renginių metu Šilalės rajono savivaldybės

teritorijoje“ pakeitimo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

19. Dėl sutikimo perimti valstybei nuosavybės teise priklausantį trumpalaikį materialųjį

turtą valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

20. Dėl valstybės turto perėmimo, įregistravimo Šilalės rajono savivaldybės nuosavybėn

ir perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise Šilalės rajono savivaldybės

administracijai. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

21. Mažumos valanda.

Meras Tadas Bartkus siūlė iš darbotvarkės išbraukti 7 klausimą – Dėl įsipareigojimo

skirti lėšas sporto klubui „Šilalės lūšis“, nes iš vyriausybės atstovo buvo gauta pastabų, jog

sprendimo projektas nevisiškai atitinka galiojančius teisės aktus, todėl pataisysime neatitikimus

ir sugrįšime į kito mėnesio tarybą.

Posėdžio pirmininkas teiravosi, ar yra klausimų, pasiūlymų dėl darbotvarkės.

Rima Norvilienė klausė, kokiais teisės aktais remiantis vyriausybės atstovas siūlo

išbraukti šį klausimą.

Tadas Bartkus atsakė, kad remiantis LR sporto įstatymu ir LR asociacijų įstatymu.

Rima Norvilienė klausė, o ar yra siūlymas.
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Tadas Bartkus atsakė, kad siūlymas yra mūsų sporto rėmimo tvarkoje nusimatyti tokius

atvejus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už darbotvarkę su pakeitimu.

Darbotvarkė patvirtinta. Tarybos nariai vienbalsiai pritarė pateiktai darbotvarkei su

pakeitimu. Balsavo: UŽ – 23.

Posėdžio pirmininkas priminė Tarybos veiklos reglamento nuostatas, kuriomis

vadovaujantis, Tarybos narys gali pateikti 3 klausimus, pasisakyti svarstomu klausimu 1 kartą,

prieš pradedant svarstyti klausimą, kuris jam sukelia interesų konfliktą, privalo informuoti tarybą

apie esamą interesų konfliktą ir pareikšti apie nusišalinimą, ištraukti iš elektroninio balsavimo

įrenginio kortelę ir išeiti iš posėdžių salės.

Posėdžio pertrauka planuojama po 1 val. 30 min., kitos – pagal poreikį.

1. SVARSTYTA. Pavedimas derinti dokumentų ir bylų apskaitos dokumentus ir

dokumentacijos planus.

Pranešėjas Tadas Bartkus pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl pavedimo derinti dokumentų ir

bylų apskaitos dokumentus ir dokumentacijos planus (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

2. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės vardu sudaromų sutarčių pasirašymo

tvarkos aprašo patvirtinimas.

Pranešėjas Artūras Mikalauskas pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

vardu sudaromų sutarčių pasirašymo tvarkos aprašo patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

3. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. vasario 2 d. sprendimo

Nr. T1-2 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2023–2025 metų strateginio veiklos plano

patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą su pakeitimu – patikslinti 7

priedo, 7 programą (Švietimo kokybės ir mokymosi aplinkos užtikrinimui), sumažinant 1000 Eur

Biudžeto ir finansų skyriaus, Bendrojo ugdymo mokyklų mokinių, gyvenančių kaimo

gyvenamosiose vietovėse, neatlygintino pavėžėjimo į mokyklas ir į namus organizavimas,

priemonei ir padidinant Šilalės r. Pajūrio Stanislovo Biržiškio gimnazijos, Ugdymo proceso ir

aplinkos išlaikymo užtikrinimas gimnazijos tipo bendrojo ugdymo mokyklose priemonę ir prašė

pritarti pateiktam sprendimo projektui su pakeitimu.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimu.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2023 m. vasario 2 d. sprendimo Nr. T1-2 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2023–2025

metų strateginio veiklos plano patvirtinimo“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

4. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. vasario 2 d. sprendimo

Nr. T1-3 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2023 metų biudžeto patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą su anksčiau minėtu

pakeitimu – patikslinti 2 priedą ir prašė pritarti pateiktam sprendimo projektui su pakeitimu.

R. Norvilienė tikslinosi, dėl asignavimų patikslinimo, kam trūksta išeitinei išmokai

išmokėti.
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T. Bartkus atsakė, kad tiksliai negali pasakyti kuriam darbuotojui.

D. Vėlavičiutė patikslino, kad išeitinė išmoka bus skirta darbuotojui iš Turto ir

socialinės paramos skyriaus.

R. Norvilienė klausė, ar yra numatytas savivaldybės prisidėjimas prie VšĮ „Etnoklubas“

įgyvendinamo projekto, tradicinės etnokultūrinės stovyklos.

T. Bartkus atsakė, kad raštas buvo gautas tik šią savaitę, vertinsime ir spręsime, tačiau

įprastai įsipareigodavome prisidėti iki 30 proc.

Pasisakė R. Norvilienė ir klausė dėl rajono identiteto koncepcijos, kokioje stadijoje yra

pirkimo procedūros.

T. Bartkus atsakė, kad vyko du pirkimai, vieno pirkimo atveju buvo per didelė kaina,

antru pirkimu kaina buvo tinkama, bet laimėtojas atsisako pasirašyti sutartį.

Pasisakė Andrius Jančauskas.

R. Vaitiekus tikslinosi, dėl sutarties pasirašymo. Taip pat domėjosi, kokia situacija su

biudžeto surinkimu, kaip planuojama pabaigti metus.

T. Bartkus atsakė, kad GPM renkamas virš plano, laukiame trečiojo ketvirčio pabaigos

duomenims suvesti, kad aiškiau matytume, kiek bus viršplaninių pajamų. Tikimės planą įvykdyti

ir galbūt turėti papildomų lėšų. Kreipsimės į Finansų ministeriją, kokie galėtų būti sprendimai,

dėl metinio plano patikslinimo, kad galėtume viršplanines pajamas dar šiemet paskirstyti

trūkstamoms eilutėms. Visiems puikiai žinoma, jog buvome patvirtinę tik 11 mėn. darbo

užmokesčiui, papildomų lėšų reikia ir tarybos narių darbo užmokesčiui, Turto ir Socialinės

paramos skyriui reikalinga kieto kuro kompensacijai, todėl tikslinsim pagal didžiausia poreikį.

A. Meiženis klausė, ar buvo numatytos sankcijos tokiems atvejams, kai atsisakoma

pasirašyti sutartį.

T. Bartkus atsakė, kad sankcijos nebuvo numatytos, nes mažos vertės iki 15 tūkst. Eur

pirkimams negalime prašyti garantų. Didesnėms sumoms galima ir prašome tokio garanto.

Pasisakė A. Mikalauskas.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimu.

NUTARTA. Pritari pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2023 m. vasario 2 d. sprendimo Nr. T1-3 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2023 metų

biudžeto patvirtinimo“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO:  UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0. 

5. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. birželio 1 d. sprendimo

Nr. T1-120 „Dėl leidimo imti ilgalaikę paskolą investiciniams projektams finansuoti“

pakeitimas.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

T. Bartkus papildė.

R. Norvilienė klausė, kas lėmė tokį sprendimą, jog užsakovu nebuvo palikta

administracija.

T. Bartkus paaiškino, jog paskolą ima administracija, pirkimus taip pat vykdys

administracija, nes tai įpareigoja įstatymas, tačiau Šilalės sporto mokykla yra asignavimų

valdytojas, nes geriau žino kokių priemonių reikia, o ir kai diskutavome nekilo tokių kalbų, jog

sporto mokykla nenorėtų būti asignavimų valdytojas.

V. Jankauskaitė-Milčiuvienė domėjosi dėl paskolos ir elektrinių autobusų.

R. Norvilienė klausė, ar tikrai šiuo metu galime imti paskolą su didelėmis palūkanomis

batutui.

T. Bartkus atsakė, kad paskolą jau esame paėmę, turime sąlygas, galime 250 tūkst. Eur

neimti ir už tą dalį nemokėti palūkanų, bet svarbu suprasti ir tai, jog su kiekvienais metais viskas

brangsta, ir jeigu šiais metais batutus perkame už 160 tūkst. Eur tai kitais metais galime už tokius

pat batutus sumokėti jau 200 tūkst. Eur, o ir neimant paskolos neįveiklinsime salės,

negeneruosime pajamų.

R. Vaitiekus klausė, kada pagal sutartį rangovas turi pabaigti darbus.
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T. Bartkus atsakė, jog sutartis yra iki šio mėnesio (rugsėjo) pabaigos, rangovas beveik

visus darbus yra pabaigęs, likę smulki darbai.

R. Vaitiekus tikslinosi, ar sutarties nereikės pratęsti.

T. Bartkus atsakė, jog sutarties pratęsti nebus poreikio.

R. Jonutis klausė, ar 190 tūkst. Eur pilnai užteks įveiklinimui, ar viskas pilnai bus

pabaigta.

T. Bartkus atsakė, kad viskas bus apstatyta, yra dar viena erdvė, vadinama kosmoso

erdve (sugalvota kitų specialistų), jos vietoje sporto mokykla turi savo viziją.

R. Jonutis klausė, kuo skirsis šie batutai nuo kitų.

T. Bartkus atsakė, kad tai bus interaktyvi erdvė, kurioje bus toks atrakcionas, kokio

Lietuvoje dar šiuo metu nėra, ši erdvė bus tinkama nuo 4 iki 12 metų vaikams.

G. Jurgutienė papildė apie interaktyvią erdvę.

Pasisakė T. Bartkus.

V. Jankauskaitė-Milčiuvienė klausė, kodėl nuspręsta statyti būtent batutus ir kodėl

būtent tokius, kur vaikai iki 12 metų.

G. Jurgutienė paaiškino, kad buvo nuspręsta, jog salė turėtų generuoti lėšas ir buvo

pasiūlyta įrengti interaktyvų kambarį, o amžius buvo pasirinktas toks, dėl to, jog visos kitos

erdvės yra skirtos didesniems vaikams ir patiems mažiausiems Šilalės rajono gyventojams nėra

veiklų ar panašių erdvių.

Pasisakė T. Bartkus.

D. Bergelis klausė, ar lauksime kol bus įrengta batutų erdvė, ar sporto salę atidarysime

anksčiau.

G. Jurgutienė atsakė, kad nelauksime, kol bus įrengta batutų erdvė. Kai tik bus

pridavimas ir bus gauta komisijos teigiama išvada sporto salė bus atidaryta.

E. Gargasė klausė, kiek yra paskaičiuota reikalingų etatų.

T. Bartkus atsakė, kad batutų erdvei (interaktyviai erdvei) yra reikalingi 3 etatai.

Apskritai reikalingi 8 etatai, tačiau tai dar yra diskusijų klausimas.

E. Gargasė klausė, kaip sprendžiama problema dėl krepšinio užimtumo vaikams.

T. Bartkus atsakė, kad šį klausimą pasilikime pabaigai, nes klausimas nesusijęs su

paskola.

L. Dargienė klausė, ar nebuvo svarstyta galimybė batutus išsinuomoti. Ar kreipėtės į

įmones, kurios teikia batutų paslaugas.

T. Bartkus atsakė, kad nebuvo kreiptasi, nusprendėme daryti iš biudžeto ir su šiais

batutais generuoti pajamas sporto centrui, kad jis išsilaikytų ir nereikėtų prisidėti iš biudžeto.

L. Dargienė klausė, kiek kainuotų viena valanda batutų erdvėje.

G. Jurgutienė atsakė, kad buvo skaičiuotas 8 valandų vidurkis, įprasta valanda – 8 Eur,

savaitgaliais ir atostogų metu nuo 10–12 Eur.

V. Jankauskaitė-Milčiuvienė domėjosi, kiek išviso yra išleista ir investuota sporto salei.

T. Bartkus atsakė, kad 4 900 000 Eur, iš kurių 3 800 000 Eur skyrė vyriausybė, o 1,1

mln. savivaldybės biudžetas arba paskolos lėšos ir dabar likusi suma įveiklinimui, prie šio

objekto būsime prisidėję iki 25 proc.

T. Sadauskis tikslinosi, kiek savivaldybė šiuo metu bendrai turi paėmusi paskolų.

D. Vėlavičiutė atsakė, kad  2,8 mln.

Pasisakė R. Vaitiekus, A. Meiženis, R. Jonutis, V. Jankauskaitė-Milčiuvienė, A.

Giedraitienė, R. Norvilienė, T. Bartkus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2023 m. birželio 1 d. sprendimo Nr. T1-120 „Dėl leidimo imti ilgalaikę paskolą

investiciniams projektams finansuoti“ pakeitimo (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 1.
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6. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. rugsėjo 29 d. sprendimo

Nr. T1-219 „Dėl didžiausio leistino etatų skaičiaus biudžetinėse įstaigose nustatymo“

pakeitimas.

Tarybos nariai Asta Bataitytė, Lineta Dargienė, Rolandas Toleikis, Raimundas

Vaitiekus, Edmundas Auškalnis nusišalino nuo klausimo svarstymo, priežastį nurodė (A.

Bataitytė – nes susiję su jos darboviete, Kaltinėnų Aleksandro Stulginskio gimnazija; L.

Dargienė – dėl galimo viešųjų ir privačių interesų konflikto, Šilalės Dariaus ir Girėno

progimnazijos; R. Toleikis – nes artimas žmogus dirba Kvėdarnos Kazimiero Jauniaus

gimnazijoje; R. Vaitiekus – žmona dirba Šilalės Dariaus ir Girėno progimnazijoje; E. Auškalnis

– žmona dirba Šilalės Dariaus ir Girėno progimnazijoje) ir paliko posėdžių salę.

Tarybos nariai bendru sutarimu pritarė nusišalinimams.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

E. Gargasė klausė, ugdymo įstaigose nuo spalio 1 d. vaikams prasideda poilsio laikas, ar

buvo kreiptasi dėl etatų poreikio, nes darželyje buvo išsakyta, jog galimai bus reikalingi etatai.

T. Bartkus atsakė, kad ne vieno etato, kalba yra apie 0,2 arba 0,3 etato nemiegojimui

užtikrinti, praeitoje taryboje Šilalės lopšeliui-darželiui „Žiogelis“ buvo skirtas etatas (dėl kitų

priežasčių) ir darželis nuo spalio 1 d. iš šio turimo etato užtikrins nemiegojimą, o likusį etatą

panaudos mokytojų padėjėjams dirbantiems su vaikais turinčiais specialiųjų poreikių.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2022 m. rugsėjo 29 d. sprendimo Nr. T1-219 „Dėl didžiausio leistino etatų skaičiaus

biudžetinėse įstaigose nustatymo“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę sugrįžo R. Vaitiekus, E. Auškalnis, A. Bataitytė, L. Dargienė.

8. SVARSTYTA. Elektromobilių įkrovimo stotelės projektavimas ir rangos darbų

paslaugos pirkimas.

Tarybos narys E. Auškalnis nusišalino nuo klausimo svarstymo, priežastį nurodė

(klausimas susijęs su jo darboviete) ir paliko posėdžių salę.

Tarybos nariai bendru sutarimu pritarė nusišalinimui.

Į posėdžių salę sugrįžo R. Toleikis.

Pranešėjas Justas Stankevičius pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė, kokia situacija su kitu projektu, kuriuo buvome numatę 5 vietas ir

kodėl projekte numatyta ši vieta, galbūt būtų tikslinga elektromobilių įkrovimo stoteles įrengti

ten, kur yra laikomi elektriniai autobusai.

T. Bartkus atsakė, kad ši įkrovimo stotelė bus vieša, visiems norintiems prieinama, nėra

apibrėžta tik elektriniams autobusams ar kitiems elektriniams automobiliams, o dėl pirmo

projekto, praeitų metų spalio mėnesį taryba buvo patvirtinusi, skyrusi finansavimą ir leidusi

projektuoti 5 elektrines įkrovimo stoteles, tik projektuoti buvo numatyti 15 tūkst. Eur, įrengimui

jokių projektų nėra, priėmę sprendimą turėjote į tarybą sugrįžti ieškoti pinigų įrengimui, bet

kitoks kelias buvo pasirinktas todėl, kad projektuotojai turi pateikti 5 stotelių projektą iki spalio 2

d., ne kartą juos raginome ir turimomis žiniomis tikėtina, kad spalio 2 d. projekto nebus,

pradėsime procedūrą delspinigių skaičiavimą ir tikimybė, kad šiais metais jie baigs projektą yra

labai maža. Mes ieškome kitų galimybių, kaip įsirengti elektrinio įkrovimo stotelę.

R. Norvilienė klausė, ar projektuotojui jau yra sumokėta.

T. Bartkus atsakė, kad nėra, bus apmokėta tik tuomet, kai bus atlikti darbai.

R. Norvilienė klausė, ar elektrinės įkrovimo stotelės  paslauga bus apmokestinta.

T. Bartkus atsakė, kad taip.

L. Dargienė klausė, kodėl toks sprendimas ir prisidėjimas iš savivaldybės, kodėl

pasikeitė pozicija šiuo klausimu ir, ar buvo ieškota investuotojų, kurie tai galėtų padaryti savo

lėšomis.
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T. Bartkus paaiškino, kad laikomasi tos pačios pozicijos, netolimoje ateityje grįšime į

tarybą su sprendimo projektu ir leisime privatininkams išsinuomoti vietas, jog galėtų įrenginėti

aikšteles. Šiuo metu yra poreikis turėti vieną įkrovimo stotelę, buvo kalbėtasi ir su galimais

investuotojais, tačiau jie stotelę įrenginėtų per pusę metų, kas užtruktų gana ilgai. Stotelė

reikalinga jau gruodį, stengiamės tai įgyvendinti ir ieškome greičiausių sprendimo būdų.

Pasisakė V. Jankauskaitė-Milčiuvienė ir klausė, kokia bus tos vienos aikštelės galutinė

įrengimo vertė, kiek savivaldybei teks išleisti ir, ar tikitės vėliau aikštelę perduoti privačiam

sektoriui, jei ne, kas užsiims administravimu ir kiek kainuos administravimas, aikštelės

išlaikymas.

T. Bartkus atsakė, kad galutinė kaina nurodyta sprendimo projekte (50 tūkst. Eur), bet

daug kas priklauso nuo ESO sąlygų, iš kur leis atsivesti įvadą ir kiek tai kainuos, pati stotelė su

projektavimu gali kainuoti iki 30 tūkst. Eur, priklausys nuo daugybės dalykų. Gali pavykti

nupirkti ir už mažesnę kainą. Šią stotelę administruos savivaldybė ar seniūnija, dar nesame

apsisprendę. O ateityje dėl stotelės gali būti įvairių sprendimų. Taip pat neatmetame galimybės,

5 įkrovimo stoteles paimti su visu techniniu projektu ir paskelbti aukcioną privatininkams, kad

tokiu būdu būtų kompensuota tai ką išleidome už techninį projektą.

R. Vaitiekus tikslinosi, ar skelbsite bendrą projektavimo ir rangos darbų konkursą.

T. Bartkus atsakė, kad taip.

R. Vaitiekus domėjosi dėl saulės elektrinių parko, kada pradėsime eksploataciją.

T. Bartkus atsakė, kad yra atliktos visos procedūros, perduota VERT paskaičiavimams

atlikti, tikimės, jog lapkričio mėnesį pradės veiklą. 

R. Jonutis tikslinosi, kelių jungčių bus įkrovimo stotelės.

T. Bartkus atsakė, jog 2 jungčių, greita įkrovimo stotelė.

R. Gečienė klausė dėl kvartalinių renovacijų, kada juose numatoma įrengti įkrovimo

stoteles. 

T. Bartkus atsakė, kad techniniai projektai yra parengti, tačiau nėra kvietimo kur būtų

galima teikti paraišką finansavimui gauti.

R. Norvilienė domėjosi, kur šiuo metu kraunami elektriniai autobusai ir kiek tai

kainuoja.

T. Bartkus atsakė, jog šiuo metu šie autobusai nekraunami, stovi pakrauti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Elektromobilių įkrovimo

stotelės projektavimo ir rangos darbų paslaugos pirkimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę sugrįžo E. Auškalnis.

9. SVARSTYTA. Leidimas vykdyti rangos darbų paslaugos pirkimą.

Pranešėjas Justas Stankevičius pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

T. Bartkus papildė.

A. Dambrauskas domėjosi dėl Žadeikių seniūno rašto.

Pasisakė R. Vaitiekus, T. Bartkus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl leidimo vykdyti rangos darbų

paslaugos pirkimą (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

10. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. kovo 30 d. sprendimo

Nr. T1-35 „Dėl Kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo lėšų, skirtų Šilalės rajono

savivaldybės vietinės reikšmės keliams (gatvėms) tiesti, rekonstruoti, taisyti (remontuoti),

prižiūrėti ir saugaus eismo sąlygoms užtikrinti, 2023 metų objektų sąrašo patvirtinimo“

pakeitimas.
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Pranešėjas Justas Stankevičius pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Jonutis domėjosi, ar yra žinių dėl Gineikių k. kelio.

A. Mikalauskas atsakė, jog defektas nustatytas, gauti raštai iš projektuotojo, rangovo,

nori geranoriškai be teismo išspręsti šią problemą, projektuotojas rengia naują projektą, terminai

netenkina, bet kadangi artėja žiema, nelabai norėtume jog darbus pradėtų prieš prasidedant

žiemai, vyksta bendradarbiavimas, bandome išspręsti taikiu būdu ir pašalinti defektą.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2023 m. kovo 30 d. sprendimo Nr. T1-35 „Dėl Kelių priežiūros ir plėtros programos

finansavimo lėšų, skirtų Šilalės rajono savivaldybės vietinės reikšmės keliams (gatvėms) tiesti,

rekonstruoti, taisyti (remontuoti), prižiūrėti ir saugaus eismo sąlygoms užtikrinti, 2023 metų

objektų sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

11. SVARSTYTA. Pritarimas įgyvendinti projektą „Gamtos ir kultūros objektų

pritaikymas lankymui Šilalės rajono savivaldybėje“ ir lėšų skyrimo.

Pranešėja Vaida Pundinienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė tikslinosi, ar nesame nusimatę lėšų iš savivaldybės biudžeto

privažiavimui pagerinti prie Padievaičio piliakalnio.

T. Bartkus atsakė, kad šiuo projektu yra numatyta gauti finansavimą iš ES išasfaltuoti

kelią iki Padievaičio piliakalnio ir aikštelę, kuri neįeina į kultūros paveldo teritoriją.

Pasisakė R. Norvilienė.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl pritarimo įgyvendinti projektą

„Gamtos ir kultūros objektų pritaikymas lankymui Šilalės rajono savivaldybėje“ ir lėšų skyrimo

(vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Skelbiama 30 min. pertrauka.

Posėdis tęsiamas. Po pertraukos į posėdžių salę sugrįžo visi tarybos nariai.

12. SVARSTYTA. Pritarimas viešajai įstaigai ,,Žaliasis regionas“ įgyvendinti projektą

,,Skatinimo priemonių investuoti sudarymas Tauragė+ FZ ir pramoninių teritorijų infrastruktūros

plėtra Jurbarko mieste“ ir lėšų skyrimo.

Pranešėja Vaida Pundinienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl pritarimo viešajai įstaigai

,,Žaliasis regionas“ įgyvendinti projektą ,,Skatinimo priemonių investuoti sudarymas Tauragė+

FZ ir pramoninių teritorijų infrastruktūros plėtra Jurbarko mieste“ ir lėšų skyrimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

13. SVARSTYTA. Pritarimas viešajai įstaigai „Žaliasis regionas“ įgyvendinti projektą

„Skatinimo priemonių keliauti Tauragės regione parengimas ir įgyvendinimas bei turizmo vartų

įrengimas“ ir lėšų skyrimas.

Pranešėja Vaida Pundinienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl pritarimo viešajai įstaigai

„Žaliasis regionas“ įgyvendinti projektą „Skatinimo priemonių keliauti Tauragės regione

parengimas ir įgyvendinimas bei turizmo vartų įrengimas“ ir lėšų skyrimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.
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14. SVARSTYTA. Pritarimas Požerės kaimo bendruomenės rengiamam projektui ir

lėšų skyrimo.

Pranešėja Vaida Pundinienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl pritarimo Požerės kaimo

bendruomenės rengiamam projektui ir lėšų skyrimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

15. SVARSTYTA. Socialinės globos kainų viešojoje įstaigoje Kaltinėnų pirminės

sveikatos priežiūros centre patvirtinimas.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Gečienė klausė, kodėl šis klausimas nebuvo įtrauktas į Sveikatos apsaugos ir

socialinių reikalų komitetą, galbūt būtų buvę galima daryti jungtinį posėdį ir pakviesti komiteto

narius.

T. Bartkus atsakė, kad tai yra pirmininko pozicija, bet ateityje atkreipsime į tai dėmesį.

L. Dargienė tikslinosi, ar Katinėnų PSPC anksčiau neteikė šios paslaugos.

R. Kibelienė atsakė, kad ne, neteikė.

L. Dargienė klausė, kokią dalį pinigų mokės žmogus, kuris naudosis šia paslauga.

R. Kibelienė paaiškino, jog ilgalaikė globa yra licencijuota veikla, tam Kaltinėnų PSPC

turi 7 vietas, jeigu pritarsite bus patvirtinta tokia kaina, kokia nurodyta sprendime – 1085 Eur

vienam senyvo amžiaus asmeniui su negalia, asmuo dengtų 80 proc. iš savo asmeninių lėšų,

likusį skirtumą mokėtų savivaldybė ir 1396 Eur vienam senyvo amžiaus asmeniui su sunkia

negalia visa suma yra finansuojama valstybės.

E. Gečas patikslino, jog asmuo dengia 80 proc. nuo savo gaunamų pajamų, o ne nuo

nurodytos sumos.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Socialinės globos kainų

viešojoje įstaigoje Kaltinėnų pirminės sveikatos priežiūros centre patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

16. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. kovo 25 d. sprendimo

Nr. T1-86 „Dėl Piniginės socialinės paramos nepasiturintiems Šilalės rajono gyventojams

teikimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė domėjosi, ar pasiteisino išankstinės sąskaitos pateikimas, ar žmonėms

geriau gauti paramą tiesiogiai į savo sąskaitas.

R. Kibelienė atsakė, kad praktika rodo, jog išankstinės sąskaitos labiau pasiteisino

senyvo amžiaus žmonėms, kurie patys negali nusipirkti, tačiau geriausia būtų, kad pirma

nusipirktų ir tada pateiktų sąskaitą ir pagal faktą ką įsigijo būtų padengiamos išlaidos. Išankstinė

sąskaita turi pliusų ir minusų.

R. Norvilienė klausė, ar nėra tiekėjų spekuliacijų, ar nebūna taip, jog į tą pačią kainą

įskaičiuoja ir atvežimą.

T. Bartkus atsakė, jog dėl šios priežasties ir norime įdėti saugiklį, kad visa tai būtų

atliekama kiek įmanoma sąžiningiau. Ir jeigu matysime, kad kažkas neveiks, grįšime į tarybą.

R. Vaitiekus tikslinosi, dėl 43.3.1. punkto, kaip bus pateikus apmokėtą sąskaitą.

Tarybos nariai diskutavo dėl kieto kuro kompensacijos išmokėjimo.

R. Norvilienė klausė, ar negalima padaryti, kad asmuo kompensaciją gautų iškarto, o ne

per du kartus.

T. Bartkus atsakė, kad yra dvi medalio pusės, žmogui būtų pigiau, bet savivaldybės

biudžete iškart reikėtų surasti daugiau pinigų, šiuo metu turime 200 tūkst. Eur, o iki naujų metų

reikia 600 tūkst. Eur, visas sezonas gali kainuoti per 1 mln., o savivaldybė tokių pinigų neturi,

jeigu ir leistume pakompensuoti, vis tiek visiems neišmokėtume. Kitos savivaldybės daro
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skirtingai, vienos kompensaciją išmoka pagal faktą, tik pateikus sąskaitą, kitur net nėra

priimamos išankstinės sąskaitos. 

R. Vaitiekus pasisakė, jog pasikeitus rinkoje kieto kuro kainoms ir pastebėjus, jog

gautos kompensacijos už kietą kurą (kai nereikia pateikti sąskaitos) yra panaudojamos ne pagal

paskirtį, reikėtų sugrįžti į tarybą ir daryti atitinkamus pakeitimus.

Pasisakė T. Bartkus.

R. Gečienė domėjosi, ar didėja skaičius norinčių gauti kompensaciją už kietą kurą.

T. Bartkus atsakė, kad ženkliai mažiau prašančių, nes grąžintas turto vertinimas.

Pasisakė R. Kibelienė.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2021 m. kovo 25 d. sprendimo Nr. T1-86 „Dėl Piniginės socialinės paramos

nepasiturintiems Šilalės rajono gyventojams teikimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo

(vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

17. SVARSTYTA. Vidutinių kuro kainų, taikomų būsto šildymo ir karšto vandens

išlaidų kompensacijoms apskaičiuoti, patvirtinimas.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl vidutinių kuro kainų, taikomų

būsto šildymo ir karšto vandens išlaidų kompensacijoms apskaičiuoti, patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

18. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2015 m. rugsėjo 24 d. sprendimo

Nr. T1-229 „Dėl prekybos alkoholiniais gėrimais ribojimo renginių metu Šilalės rajono

savivaldybės teritorijoje“ pakeitimas.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė tikslinosi, kieno iniciatyva parengtas šis sprendimo projektas.

T. Bartkus atsakė, kad administracijos iniciatyva, atlikus gyventojų apklausą

www.silale.lt puslapyje.

R. Norvilienė prašė, jog apklausos rezultatai būtų paviešinti.

T. Bartkus pasisakė, jog buvo 919 balsavusių, 56 proc. balsavo už, 36 proc. balsavo

prieš, o likę procentai nurodė, jog nesvarbu.

R. Norvilienė klausė, ar nesvarstote išvis panaikinti šio sprendimo ir visas šventes

suvienodinti.

T. Bartkus atsakė, jog ne.

R. Norvilienė klausė, ar tokiam sprendimo projektui parengti jus įkvėpė aplinkinių

savivaldybių pavyzdžiai, ar teko girdėti tokių atvejų, kai savivaldybės nusprendžia neprekiauti

alkoholiniais gėrimais švenčių metu ir vėliau grįžta prie to, kad panaikinti tokį draudimą.

T. Bartkus atsakė, kad aplinkinių savivaldybių analizės nedarėme, žiūrėjome situaciją

savo miesto šventėse, vadovavomės apklausos rezultatais.

R. Gečienė klausė, kas paskatino atlikti gyventojų apklausą, ar sprendimas, kuris galiojo

8 metus padarė kažką įdingo, kas atsitiko, kad sprendimą reikia keisti.

T. Bartkus atsakė, kad net ir esant draudimui žmonės randa galimybių kaip švenčių

metu vartoti alkoholį, šis sprendimas buvo inicijuotas administracijos ir tarybos teisė yra

apsispręsti.

Pasisakė V. Jankauskaitė-Milčiuvienė ir klausė, kas inicijavo sociologinės apklausos

vykdymą, kiek kainavo apklausa.

T. Bartkus atsakė, kad apklausa nekainavo nieko, administracija turi nupirkusi apklausų

platformą, iniciavo administracija įsiklausydama į visuomenės nuomonę.
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Pasisakė A. Giedraitienė ir klausė, ar likusių gyventojų nuomonė kuri nepritaria nieko

nereiškia.

T. Bartkus atsakė, kad tarybos valia apsispręsti, apklausų metu niekada nebūna 100

proc. apklausiami visi gyventojai, taip pat svarbu paminėti, kad seniūnijoms ši apklausa nebuvo

labai svarbi, nes seniūnijose ir taip švenčių metu yra prekiaujama nestipriais alkoholiniais

gėrimais.

L. Dargienė klausė, ar apklausai įvykdyti 5 dienos yra pakankamas laikotarpis.

T. Bartkus atsakė, kad alkoholio kontrolės įstatymas kalba apie tai, jog taryba turi

apsispręsti kokiose šventėse gali būti prekiaujama ir kokiose negali. Sutinku su nuomone, jog

apklausai atlikti gali būti skiriama daugiau laiko, tačiau didžiausias balsuojančių intensyvumas

buvo per pirmas dienas.

Pasisakė R. Gečienė ir klausė, kas atsitiko, kad vėl sugrįžome su šiuo klausimu į tarybą,

nes ankstesnėje kadencijoje taryba apsisprendė šiuo klausimu.

T. Bartkus atsakė, kad ne su vienu klausimu grįžtame į tarybą, visada tvirtiname tarybos

sprendimus, darome jų pakeitimus, šiuo atveju yra toks tarybos sprendimo projektas, kuris bus

teikiamas balsavimui.

Pasisakė R. Norvilienė, V. Jankauskaitė-Milčiuvienė, R. Vaitiekus, A. Meiženis, A.

Giedraitienė, R. Gečienė, R. Toleikis, L. Dargienė, R. Jonutis.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2015 m. rugsėjo 24 d. sprendimo Nr. T1-229 „Dėl prekybos alkoholiniais gėrimais

ribojimo renginių metu Šilalės rajono savivaldybės teritorijoje“ pakeitimo (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 16, PRIEŠ – 5, SUSILAIKĖ – 2.

19. SVARSTYTA. Sutikimas perimti valstybei nuosavybės teise priklausantį

trumpalaikį materialųjį turtą valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą su patikslinimu ir prašė

pritarti. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl sutikimo perimti valstybei

nuosavybės teise priklausantį trumpalaikį materialųjį turtą valdyti, naudoti ir disponuoti juo

patikėjimo teise (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

20. SVARSTYTA. Valstybės turto perėmimas, įregistravimas Šilalės rajono

savivaldybės nuosavybėn ir perdavimas valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise Šilalės

rajono savivaldybės administracijai. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl valstybės turto perėmimo,

įregistravimo Šilalės rajono savivaldybės nuosavybėn ir perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti

juo patikėjimo teise Šilalės rajono savivaldybės administracijai (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

21. Mažumos valanda.

Posėdžių salę paliko ir toliau posėdyje nedalyvavo Birutė Žirlienė, Gintas

Navardauskas, Akvilė Gargasaitė.

T. Bartkus siūlė sutarti, jog mažumos valanda prasidėtų 13.05 val. ir tęstųsi iki 14.05

val. bei siūlė pradėti mažumos valandą ir prieiti prie klausimų.

Pasisakė R. Norvilienė, tam, jog mažumos valanda vyktų sklandžiai, klausimams skirti

iki 3 min, atsakymams iki 5 min.
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Pasisakė T. Bartkus, kad Šilalės rajono savivaldybės tarybos reglamente (toliau –

Reglamentas) nėra nurodyta, kiek laiko skirti klausimams ir atsakymams, vienas klausimas gali

reikalauti išsamaus atsakymo, o kitas ne, todėl reiktų neįsistatyti į rėmus ir skirti kiekvienam

klausimui laiko tiek kiek bus reikalinga, pagal poreikį.

A. Meiženis tikslinosi, kas privalo dalyvauti.

T. Bartkus atsakė, kad pakviesti asmenys, įstaigų, įmonių vadovai, seniūnai, komitetų

pirmininkai, skyrių vedėjai, savivaldybės vadovai.

Pasisakė R. Norvilienė ir klausė, dėl sporto salės statybos, kas numatyta sporto salės

antrame aukšte.

T. Bartkus atsakė, pagal techninį projektą numatyti metodiniai kabinetai.

Tarybos nariai diskutavo dėl metodinių kabinetų erdvės.

R. Norvilienė tikslinosi, jog kažkoks planas viešbučiui vis tiek yra.

T. Bartkus atsakė, jog atsakysime, jeigu ateityje šis klausimas bus svarstomas. Patalpos

įrengtos, reikės apsispręsti ką su jomis veikti, kaip įveiklinti, kad generuotu pajamas ir sporto

kompleksas pats išsilaikytu. Šiuo metu projekte yra metodinės patalpos, bet neatmetame

galimybės, jog ten gali atsirasti ir viešbutis.

Pasisakė R. Norvilienė ir klausė, kada bus sporto salės atidarymas.

T. Bartkus atsakė, jog šiai dienai salės dar neturime, rangovas jos neturi pridavęs ir kai

tik atiduos mums visus dokumentus tikrai nedelsime ir įleisime sportininkus į salę.

R. Norvilienė klausė, ar kalbėjotės su rangovu kada planuoja priduoti sporto salę, su

kokiomis bėdomis susiduria, galbūt savivaldybė galėtų pagelbėti, paskubinti, pagreitinti.

T. Bartkus atsakė, kad rangovas yra pradėjęs procedūras, paskutinį kartą buvome

susitikę prieš savaitę ir žadėjo per dvi savaites parengti dokumentus, rugsėjo pabaigoje, spalio

pradžioje perduos pridavimo komisijai pridavimo eiga ir kai priduos ir jeigu viskas atitiks,

atiduos mums, pasirašysime perdavimo-priėmimo aktą, perėmę galėsime atiduoti sporto

mokyklai ir sporto mokykla galės vykdyti veiklą. Tai yra ne nuo savivaldybės priklausantys

dalykai, procesas nepaskubinamas iš savivaldybės pusės. 

L. Dargienė klausė, ar dar nėra pradėtas sporto salės pridavimas.

T. Bartkus atsakė, kaip ir minėta anksčiau, susitikus su rangovu, rangovas žadėjo per

dvi savaites pasiteikti dokumentus, sutartis yra iki rugsėjo pabaigos, iš rangovo pusės tikrai nėra

suinteresuotumo vilkinti procesą.

Pasisakė L. Dargienė ir klausė, ar yra kalbamasi dėl galimybės sporto salėje sportuoti

progimnazijos mokiniams.

Iš posėdžių salės išėjo ir toliau posėdyje nedalyvavo Vitalija Jankauskaitė-Milčiuvienė.

T. Bartkus atsakė, kad, jei tik bus nuo treniruočių laisvo laiko, tikrai kliūčių nedarysime

ir skatinsime naudotis šia sale kuo daugiau rajono gyventojų, šį atvejį žino ir sporto mokykla,

ieškosime galimybių organizuoti kūno kultūros pamokas sporto salėje.

A. Giedraitienė domėjosi, kokia situacija su baseinu, ar baseinas turi skolų, ar

papildomos veiklos duoda pelno.

T. Bartkus atsakė, jog savivaldybės tarybos biudžete davėme 10 tūkst. Eur baseino

išlaikymui, sunkumų yra dėl komunalinių ir elektros pabrangimo.

G. Jurgutienė papildė, jog didžiausia problema buvo elektros pabrangimas, kuris sudarė

labai didelę dalį išlaidų, šildymas ir vanduo taip pat buvo stipriai pabrangę. Projektai,

papildomos paslaugos, reklama – mūsų papildomos lėšos. Skolų neturime, bet gyvename diena iš

dienos, gauname projektą, pasidengiame išlaidas ir laisvų pinigų neturime nei remontui nei

kažkam naujo įsigyti, o šiais metais turime labai daug gedimų.

A. Giedraitienė klausė, ar pajutote lankytojų skaičiaus pasikeitimus atsidarius

gretimuose rajonuose baseinams ir ar yra kokių pasiekimų plaukimo srityje.

G. Jurgutienė atsakė, kad šiais metais pirmą kartą darėme varžybas, nors iš tiesų nelabai

galime daryti, nes baseinas nėra pritaikytas ir nors pasiekimai nebuvo dideli, tačiau labai

džiaugiamės. O lankytojų skaičiaus pasikeitimą, kai atsidarė baseinas Tauragėje, pajutome
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pirmus tris mėnesius, bet klientai sugrįžo, net ir padidinus paslaugų įkainius klientų skaičius

nesumažėjo. Baseino kavinukė pilnai išlaiko savo tris darbuotojus.

D. Bergelis klausė, kaip vyksta apšvietimo projektas, ar yra keičiamos tik lempos ar ir

atstumai, ar lempų galingumai yra vienodi.

T. Bartkus atsakė, kad antrame projekte pagrinde yra keičiamos lempos, vietoj senos

lempos dedama nauja led lempa, dalis projekto jau įvykdyta, per spalio mėnesį rangovas turėtų

užbaigti visus darbus. Lempų galingumai skiriasi.

A. Bataitytė klausė, kada bus dalinami rūšiavimo konteineriai, kokia tvarka ir kur

galima kreiptis.

T. Bartkus atsakė, kad rūšiavimo konteineriai yra, tačiau susidūrėme su problema, jog

Tauragės regione rūšiuotas atliekas išveš kitas vežėjas ir gaunasi taip, jog senas nebenori dalinti,

o naujas vežėjas dar nepasirengęs (turi pasirengti per pusę metų). Greitu metu bus daromas

pirkimas, tikimės, jog atsiras laimėtojas ir greitu metu pradėsime dalinti.

D. Bergelis klausė, kam lieka nuimtų šviestuvų galvos, ar rangovui.

T. Bartkus atsakė, kad nuimtos šviestuvų galvos yra sudėtos, seniūnai peržiūrės, perims,

jeigu dar bus geri ir eksplotuojami. Planuoja perrinkti ir sutvarkyti. Lieka ne rangovui, o mums.

T. Sadauskis klausė, ar jau buvo pirmasis Šilalės rajono savivaldybės Kolegijos (toliau

–  Kolegija) posėdis.

T. Bartkus atsakė, kad nebuvo.

T. Sadauskis pasisakė, jog Kolegija turėtų svarstyti ir teikti tarybai, kuriame tarybos

posėdyje bus organizuojama mažumos valanda ir klausė, kaip buvo suorganizuota mažumos

valanda. 

T. Bartkus atsakė, kad buvo kalbėta su vyriausybės atstovais, kad tai nėra imperatyvi

nuostata įstatyme, kad privaloma eiti per Kolegiją. Kolegijos pobūdis yra rekomendacinis ir gali

rekomenduoti, kada organizuoti mažumos valandą, bet meras sudarydamas darbotvarkę pats

apsisprendžia. Ir į Kolegiją nebuvo einama su šiuo klausimu, nes mažumos valandos terminas

eina į pabaigą, kitą mėnesį, spalio 26 d. jau būtų 6 mėn. ir 1 d. kaip taryba dirba. Teisės

pažeidimų nėra.

T. Sadauskis pasisakė, jog didžioji dauguma pateiktų tarybos sprendimo projektų

neatitinka Reglamente numatytos tvarkos, nes sprendimo projektai turėtų būti užregistruoti ne

vėliau, kaip prieš 7 d. d. iki tarybos posėdžio, tačiau kai kurie sprendimo projektai buvo

užregistruoti vėliau.

T. Bartkus atsakė, kad atkreipsime į tai dėmesį.

R. Gečienė klausė, dėl administracijos struktūros sudėties, kada planuojamas Turto ir

socialinės paramos skyriaus atskyrimas, nes esame aptarę ir pasižadėję atlikti tai artimiausiu

metu.

T. Bartkus atsakė, jog nuo naujų metų keičiasi LR valstybės tarnybos įstatymas ir

panašu, jog reformų Šilalės savivaldybėje neišvengsime. Artimiausiu metu bus sudaryta darbo

grupė struktūros klausimui peržiūrėti.

Pasisakė R. Norvilienė ir klausė, kokia jūsų pozicija dėl Turto ir socialinės paramos

skyriaus, ar jį reikėtų atskirti ar ne ir kada tai imsitės padaryti, jeigu reikia atskirti.

T. Bartkus atsakė, kad nelaukiame valstybės nurodymų, yra priimti teisės aktai,

įstatymas, kuris įsigalioja nuo 2024 m. sausio 1 d. ir juo vadovaujantis tvarkysime visą struktūrą,

norime eiti bendrai su visu paketu, neišskiriant vieno skyriaus. Ir taip, Turto ir socialinės

paramos skyriaus klausimas yra aktualus, bet yra ir kitų kuriuos reikės išspręsti bendrai su visa

struktūra. Linkstu į tą pusę, jog skyriai būtų atskirti (Turto ir socialinės paramos), bet tai

nereiškia, kad bus du atskiri Turto ir Socialinės paramos skyriai.

Pasisakė R. Gečienė ir klausė, kada planuojate pakelti slaugos skyriaus sesutėms

atlyginimą.

O. Šarmavičius atsakė, jog atlyginimo kėlimas nėra toks paprastas dalykas, kaip gali

atrodyti, pasižiūrėjus darbo užmokesčio fondą 2022–2023 m. pas mus atlyginimo fondas 13

proc. padidėjo šiais metais. Kai reikės kelti atlyginimus (pakilus minimaliam darbo užmokesčiui)
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mums reikės dar pusę milijono, tai tokius klausimus mes stengiamės spręsti labai atsakingai. Dėl

lėšų, kurias gauname iš savivaldybės už slaugos mokamą slaugą, didesnę jos dalį grąžiname

slaugytojoms, o už kitą dalį perkame slaugos skyriui tai ko jam reikia. O dėl slaugytojų mažų

atlyginimų, tai taip, mes atsiliekame nuo regionų ligoninių ir nuo respublikos vidurkio, negalime

padidinti tiek, kiek pvz. gauna Tauragėje, nes krūvis pas mus yra žymiai mažesnis. Slaugos

skyriuje slaugių skaičius atitinka normatyvą. Bet įvertindami tai, kad gydytojų atlyginimai kyla

sparčiau, priėmėme sprendimą pasitarę su meru, kad nuo spalio 1 d., slaugytojų, slaugytojų

padėjėjų, fizinės medicinos ir reabilitacijos kineziterapeuto, masažisto atlyginimas kils 180 Eur

(tiem kurie dirba pilnu etatu).

R. Gečienė klausė, ar yra pas jus pasirašyta darbo užmokesčio tvarkos trišalė sutartis.

O. Šarmavičius atsakė, kad turime darbo apmokėjimo tvarką. Profsąjungos neturime,

yra atskiri profsąjungos nariai, kurie priklauso centriniai organizacijai.

Diskutavo dėl trišalės sutarties, gydytojų, slaugytojų ir slaugytojų padėjėjų atlyginimų.

L. Dargienė klausė, kokia šiuo metu situacija su apskųstu Vyriausiosios tarnybinės

Etikos komisijos sprendimu (dėl Vyriausiosios tarnybinės etikos komisijos sprendimo dėl

priėmimo į darbą).

O. Šarmavičius atsakė, jog naujų žinių neturi, kai tik turės būtinai informuos merą.

Teismo posėdžio nebuvo.

R. Gečienė klausė, kokia situacija su Šilalės ligoninės direktoriaus pavaduotoju (-a), ar

etatas užimtas, ar laikinai, kaip planuojama ateityje, koks konkursas, kada vyks.

O. Šarmavičius atsakė, kad buvome paskelbę konkursą, neatsirado nei vieno

pretendento, konkursas neįvyko, o kadangi darbai vyksta ir niekas nestovi vietoje, reikalingas

žmogus, todėl laikinai, puse etato priėmėme mūsų ligoninėje dirbančią psichologę. Manau, jog

dar šiais metais skelbsime konkursą.

R. Norvilienė klausė, dėl iš socialinės srities projektų susigrąžintų lėšų, kaip biudžete

pasiskirstė 300 tūkst. Eur.

T. Bartkus paaiškino, kad lėšas buvome gavę iš LR Socialinės apsaugos ir darbo

ministerijos, prie bendruomeninių ir grupinių gyvenimo namų projekto (kurie renovuojami

Žadeikiuose ir statomi Kvėdarnoje), skyrė 370 tūkst. Eur, šiai dienai yra pateiktos paraiškos, šie

pinigai dar nėra gauti, bet pradiniame etape buvo skirta maždaug apie 600 tūkst. Eur, o nupirkus

visus rangos darbus gavosi suma virš 900 tūkst. Eur, tad mums kompensavo tuos 370 tūkst. Eur

ką buvome suplanavę iš savivaldybės biudžeto. Tad šių lėšų dar nesame gavę, esame tik

sumažinę 200 tūkst. Eur savivaldybės biudžete, kas buvo numatyta prisidėti prie šio projekto

(bendrai buvo numatyta apie 400 tūkst. Eur iš savivaldybės biudžeto, 200 tūkst. Eur dar yra), iš

tų lėšų užpildėme visas biudžeto eilutes, kurioms trūko lėšų, tai buvo ir įstaigoms, ir tarybos

narių atlyginimams, ir visiem kitiem dalykam. Tikslių eilučių nepasakysiu.

A. Dambrauskas klausė, ar nėra planuojama atidaryti naujų maršrutų su autobusais, nes

yra nusiskundimų iš gyventojų, kad nevisi gali atvažiuoti. 

T. Bartkus atsakė, kad reikėtų konkrečiai nurodyti kur trūksta maršrutų, reikėtų žinoti ir

kada jo trūksta ir tuomet žinant galima svarstyti, tai daro Šilalės rajono keleivinio transporto ir

moksleivių pavėžėjimo organizavimo komisija, ji svarsto kiekvieną prašymą. Šiai dienai yra

tėvelių prašymas dėl geltono autobusiuko bei dėl maršruto po užsiėmimų grįžti į Kvėdarną,

tačiau kol kas oficialus prašymas dar negautas. 

R. Norvilienė papildė, jog panašus poreikis po užsiėmimų grįžti yra ir į Struikų k. ir

klausė, ar buvo prašymų dėl naujų maršrutų įsteigimo, ar sulaukiate nusiskundimų, ar šioje

vietoje viskas gerai. 

T. Bartkus atsakė, kad autobusų parko direktorius nenustatinėja maršrutų, tiesiog vykdo

maršrutus kuriuos nustato savivaldybė. Administracijos direktorius įsakymu nustato maršrutus,

vadovaudamasis Šilalės rajono keleivinio transporto ir moksleivių pavėžėjimo organizavimo

komisijos rekomendacijomis. Kokie buvo prašymai jau paminėjau. Dėl Struikų k. maršrutas jau

įgyvendintas, dėl Bijotų ir Kvėdarnos prašymų savivaldybė neturi. 

Pasisakė Vytautas Norkus.
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A. Dambrauskas klausė, kiek jau buvo nupirkta el. bilietų.

T. Bartkus atsakė, jog el. bilietais prekiauja Žaliasis regionas, tikslių skaičių

nepasakysiu. 

V. Norkus papildė, jog Šilalėje labai vangiai perkami el. bilietai, žmonės piktinasi.

Pasisakė T. Bartkus.

Pasisakė R. Norvilienė ir klausė, kokia situacija dėl vandens nuotekų rekonstrukcijos

techninio projekto, ar viskas vyksta pagal planą.

R. Vėlavičius atsakė, jog projektas vyksta pagal planą, yra laimėjusi firma, kiekvieną

trečiadienį nuotoliu susitinkame su projektuotojais, pagal visą planą projektas turėtų būti

pabaigtas kitų metų vasario pradžioje.

R. Norvilienė klausė, kas toliau.

R. Vėlavičius atsakė, kad toliau turėsime projektą ir galėsime teikti į įvairius fondus,

kad gauti lėšų. Didelės sumos bus skirtos iš Tauragė+ programos, numatyta iki 2029 m. pabaigos

padaryti valymo įrenginių ir nuotekų trasas kaimeliuose (kuriuose gyvena nuo 200–2000

gyventojų), Pajūralyje būtų valymo įrenginiai, nuotekų trasos, Žadeikiuose tik valymo įrenginiai,

Upynoje valymo įrenginiai ir nuotekų trasos, taip pat paskaičiavome, kad tai reikėtų daryti

Bijotuose, bet apie 50 proc. gyventojų jau turi individualius valymo įrenginius, tai pagal projekto

reikalavimus ten nebegalime daryti, tad liko viena gyvenvietė kuri atitinka sąlygas – Šiauduva,

pradėjome rinkti sutartis, matysime kokia situacija. Bus skirta apie 6 mln., savivaldybė turės

prisidėti apie 60 proc. ES apie 40 proc. Taip pat iš Tauragė+ bus statomos gerinimo stotys

Obelyne, Biržų lauke, Bilionyse, Drobūkščiuose ir Teneneniuose.

E. Gargasė klausė, kokie trikdžiai, kad negalima naudotis Kvėdarnos šarvojimo sale.

T. Bartkus atsakė, kad turimomis žiniomis pirkėjas-investuotojas nusipirko sandėlius,

nesutvarkytą žemės sklypą, padarė rekonstrukciją ir norėjo paleisti kaip laidojimo namus, bet

negavo licencijos. Šiai dienai yra baiginėjami žemės sutvarkymo klausimai atidalinti sklypą,

galės parengti techninį projektą rekonstrukcijai ir tada galės pakeisti pastato paskirtį iš

sandėliavimo pastato į kitą reikalingą paskirtį ir kai turės visus reikalingus dokumentus galės

išsiimti leidimą.

L. Dargienė klausė, dėl Grimzdų k. šarvojimo salės, kuris yra bendruomenės namuose,

ar jums normalu, kada už sienos vyksta šarvojimo paslaugos.

T. Bartkus atsakė, kad bendruomenei reikia suteikti galimybę pasišarvoti savo artimą.

Diskutavo dėl bendruomenių namų.

R. Gečienė klausė, Lentinės k. esantis kryžius laisvės kovotojams, važiuojant link saulės

elektrinių, nebeturi tvorelės, ar būtų galima ją atstatyti, kad pagerbti kovotojus.

A. Vaičiulis atsakė, kad kuomet pradėjo dirbti, ten jokios tvorelės nebuvo.

Pasisakė R. Gečienė ir klausė dėl Andriejaičių k. ąžuolo, kokia ten situacija.

A. Vaičiulis atsakė, kad žolė yra nupjauta, tvora yra išvirtusi, kitų metų biudžete

prašysime lėšų tvoros atstatymui.

R. Gečienė prašė dėl Deblių k. esančių kapinaičių atkreipti dėmesį, nes irgi prašosi

priežiūros, nušienavimo. 

A. Dambrauskas klausė, dėl Senjorų dienos centro „Šventai“ Žadeikiuose prašymo

skirti finansavimą, kokia mūsų pozicija šiuo klausimu.

T. Bartkus atsakė, kad pozicija tokia, jog tai yra privatu, teisės aktai neleidžia iš

savivaldybės biudžeto tiesiogiai finansuoti privačios viešosios įstaigos. Atskirai iš biudžeto

nebus finansuojama. 

L. Dargienė klausė, yra paskelbtas Teisės ir civilinės metrikacijos skyriaus specialisto

konkursas ir yra keistas specialusis reikalavimas - aplinkotyros baigimo pažymėjimas, kaip tai

susiję su darbu kuris atsakingas už viešuosius pirkimus.

T. Bartkus atsakė, kad yra kelios parinktys, buvo parinkta su aplinkotyra, matysime ar

atsiras kandidatas.

L. Dargienė pasisakė, jog norėtų pratęsti mažumos valandą vadovaujantis Reglamento

67 straipsniu. 
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T. Bartkus atsakė, kad buvome sutarę valandą ir mažumos valanda nebus pratęsta.

Meras Tadas Bartkus informavo, jog kitas tarybos posėdis planuojamas 2023 m. spalio

26 d., komitetų posėdžiai spalio 23 d.

Posėdžio pirmininkas Tadas Bartkus

Posėdžio sekretorė Sandra Balčienė
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